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Protokoll fört på styrelsemöte. 
 

1. Mötets öppnande    

Ordförande hälsade samtlig välkomna, Håkan Wallin valdes som sekreterare för mötet, i Hans Westers frånvaro.  

 

2. Val av justeringsman    

Hans Selg valdes att justera protokollet.  

3. Föregående protokoll 2023-05-23 

Ordförande gick igenom föregående mötesprotokoll från den 23maj. Under pkt 5 ställdes frågan om som avses med texten ” idag 

överskjutande kapital ställt mot denna regel fonderas för okända kommande projekt i förbundets eller klubbarnas regi”. Frågan tas upp 

till diskussion vid nästa styrelsemöte. 

4. Dagordning    

Dagordningen godkändes med tillägg för information kring Kommunernas Översiktsplan, under punkt 9 Övrigt.   
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18.30 
 
Digitalt via SKYPE 
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5. Ekonomi    

MBF:s ekonomi är just nu så här: 

Företagskontot 257.316 kr, Placeringkontot 163.517 kr 

Alla klubbar utom Göta BK (5.832 kr) har betalat årsavgiften. Avgiften till SBU, 450.498 kr, är betald (225.249 17 april och 225.249 11 

juni). 

Någon räkning från Sjöfartsverket har inte kommit ännu.  

6. Information 

Hans Selg presenterade ett förslag för en tydligare struktur på hemsidan. Meningen är att göra informationen från kommittéerna 

tydligare. Förslaget som antogs av mötet innebär att varje kommitté samlar sina dokument och länkar under sin egen mappstruktur. Den 

gemensamma mappen benämnd dokument, tas bort. Vidare fastslogs att de som är funktionsansvariga i respektive kommitté ansvarar 

för att information som presenteras är korrekt och aktuell. Ambitionen i kommittéerna skall inte vara att spegla SBU’s hemsida, utan att 

fokusera på sådant som är angeläget och nytt i Mälarområdet. 

• MBF styrelse beslutar att kommittéerna (Farledskommittén, Miljökommittén, Båtsäkerhetskommittén) ska presenteras med en 

generell textdel och eventuella länkar. 

• MBF styrelse beslutar att kommittéansvariga till nästkommande styrelsemöte (2023-09-12) ska gå igenom distribuerat underlag 

(pdf-filen Presentationer kommittéer och Dokument) och vid mötet överlämna skriftligt underlag avseende: 

– Textförslag till generell textdel för respektive kommittés sida 

– Vilka länkar som ska tas bort och vilka länkar som ska vara kvar 

• MBF beslutar att för översyn av Farledskommitténs underlag enligt ovan, svara webmaster med stöd av Anders Knutas  

 

 

Styrelsen beslöt att lägga ned förbundets Facebook sida; användarskaran är mycket liten. Hans Selg meddelar beslutet till Lars-Erik 

Larsson, som administrerar fb för förbundet.   
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7. Information från kommittéer  

Farled: C-G meddelade att MBF har skickat ett remissvar till Sjöfartsverket, på anmodan från Länsstyrelsen. Remissen gäller ett önskemål 

från Rönnskärs samfällighetsförening om fartbegränsning till 5 knop vid ön Rönnskär.  

Försäkring: Josef, Lennart och Ha kan skall ta fram ett presentationsmaterial kring försäkringsfra gor, som är tänkt att skickas som ett 
nyhetsbrev till klubbarna eller publiceras pa  hemsidan. Gruppen kommer att titta pa  följande omra den:  
- ansvarsfra gor för klubb och styrelse 
- behov av tilläggsförsäkringar för t.ex. byggnader andra anläggningar.  
- dubbelförsäkring:  Svenska Sjö + Svenska Seglarförbundet + annat försäkringsbolag?  
Meningen är att ta fram ett förslag för granskning/diskussion till nästa styrelsemöte i höst. Josef är sammankallande för gruppen.  

 

Båtsäkerhet: Ingen rapport har inkommit  
 

Miljö: Ola rapporterar medverkat vid halva rsavstämningen för alla miljökommitte er. Det som ventilerades handlar till stor del om 
Hamndirektivet. Kommunerna har tagit över huvudmannaskapet fra n transportstyrelsen.  Direktivet ställer krav pa  att ba thamnar skall 
ha en hanteringsplan för att ta hand om avfall fra n fritidsba tar. De hamnar som har över 25 ba tar omfattas av direktivet, det kan även 
gälla klubbholmar.   
 

8. BAS 

Ingen rapport har inkommit 

9. Övrigt 

C-G meddelade att alla kommuner går ut med en remissrunda kring ”vision 2040”, som är en översiktsplan. Denna plan kommer att 

utgöra grunden för framtida detaljplaner i kommunerna. Med tanke på att Mälarkommunerna växer befolkningsmässigt och att behovet 

av bostäder och rekreationsområden nära vatten ökar, kan det hamna i konflikt med båtlivet. C-G har lämnat ett remissvar där MBF 

påtalar brister i planeringen för vinter- och sommarplatser för fritidsbåtar. 
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10. Mötets avslutande  

Ordförande avslutade mötet och tackade deltagarna för närvaro och visat intresse.  

Nästa möte 12 september, Hotell Ta Inn klockan 18:30.  

 

 

Eskilstuna den 16 juni 2023         Justeras: 

 

 

Ha kan Wallin           Hans Selg       
          

Sekr.             Led. 1 

 

 

  

 

  

 

 

 

 


